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Verslag bewonersbijeenkomst dinsdag 26 september 2023. 
Plaats: Buurtplein de Componist, zaal 1 en 2 
Aanwezig:  
Bewoners: Will Hanselaar, Mirjam Hanselaar, J. an der Zalm, Jef Heuvelmans, , Ria 
Spelbos, Jolanda Eenjes, Frans Eeenjes, Alex Eenjes, Peter Goossens, ,  
Partners: Carolina Overeem (Portaal), Shida Versteegh (wijkcoördinator), Bette van Lunteren 
(Wijkverbinder Movactor), bij agendapunt 2: Stephanie Bol (gemeente Nieuwegein). 
Bestuur: Wim Berger (voorzitter), Jos Caarls (secretaris), Eric Denneman (adviseur). 
Afwezig met bericht: Guido Bamberg (wijkwethouder), Tom Spies (penningmeester), Gert 
van Jaarsveld (wijkagent), Marleen van Velzen (wijkagent) 
 
 
1. Opening, goedkeuring agenda. 

De voorzitter opent de vergadering om 19:34 uur en heet iedereen welkom. Aan de 
agenda wordt de goedkeuring van het verslag van de bewonersbijeenkomst van 20 juni 
j.l. De agenda wordt verder door de vergadering goedgekeurd. 

 
1.b Goedkeuring verslag bewonersbijeenkomst 20 juni 2023. 

Het verslag wordt zonder wijzigingen goedgekeurd. 
 

2. Gezond en gelukkig wonen in de wijk. 
Stephanie Bol, gemeente Nieuwegein, projectleider PAO, geeft een inleiding over dit 
onderwerp. Het betreft het Participatief Actie Onderzoek (PAO) dat wordt uitgevoerd in 
de wijken Jutphaas-Wijkersloot en Zuilenstein. Het gaat om een Participatief Actie 
Onderzoek vanuit het Gezondheidscentrum De Componist naar de belangen, behoeften, 
en wensen van inwoners en professionals op het gebied van ‘Gezond en Gelukkig leven 
in de wijk’. Een half jaar geleden is dit onderzoek gestart. Het onderzoek is uitgevoerd 
door twee onderzoekers. Stephanie is de projectleider. Op 20 maart was de kick off met 
33 bewoners. Vier kwamen uit de 1000 uitgedeelde flyers in de wijken, de overige waren 
geselecteerd door de partners (gezondheidscentrum, enz.). De jongste deelnemer was 
13, de oudste 85. De deelnemrs komen uit alle geledingen van de maatschappij. De 
eerste gesprekken gingen over de vraag “wat is gezondheid?”. Daarna zijn er diepte 
interviews afgenomen. Dit resulteerde in een aantal vragen op basis waarvan het 
onderzoek verder wordt uitgevoerd. 
Wim Berger stelde de vraag of er ook onderzoek is gedaan naar de actuele gezondheid 
van de bewoners van de wijken. Shida Versteeg antwoordde dat de huisartsen de fysieke 
gezondheid hebben onderzocht. Stephanie Bol vulde aan dat ook de algemen gegevens 
van bijvoorbeeld de GGD beschikbaar zijn. 
De centrale vraag is “wat verstaan wij onder gezondheid en wat kan eraan gedaan 
worden”. Als goed eerste resultaat wordt genoemd de IFTAR die door een groep 
Somalische vragen eind april is georganiseerd. Er waren 38 aanmeldingen en er kwamen 
60 mensen, veel mensen die nog nooit in de Componist zijn geweest. Aan de hand van 
die avond zijn weer diepte inverviews gehouden. In de Somalische groep heeft de PAO 



de gezondheidsagenda opgesteld. Het heeft de brug met de standaard gezondheidszorg 
gevormd. Op de 2de bijeenkomst op 29 juni is de uitkomst van de interviews 
geanalyseerd. Hier zijn de thema’s voor de PAO uit gekomen: 
1. Gezondheid & welzijn, 
2. Leefbaarheid, 
3. Samenwerking, 
4. Betrokkenheid, 
5. Omgeving. 
De punten 1 en 4 worden nu als eerste aangepakt. Er is een inwonersnetwerk gevormd 
dat op 24 augustus met 10 personen is gestart. Het doel is om de gezondheidsagenda in 
de wijk op te stellen als middel om te komen tot verbinding in de wijk. Doel is om als 
inwoner gezien en gehoord te voelen. Alles speelt een rol. De bewoners geven aan wat 
aangepakt moet worden. Ideeën woren samen onderzocht. 
Eric Denneman noemt als voorbeeld dat iemand het idee heeft om kanoen in de vijver 
van Kokkebogaard te gaan organiseren. Wordt dat dan aangepakt? Het antwoord is dat 
zo’n plan dan eerst op haalbaarheid en draagvlak wordt beoordeeld door de gemeente. 
Het mooiste zou zijn als het wijkoverstijgend is, dat actieve bewoners van de éne wijk 
contact hebben met actieve bewoners in een andere wijk en dat zij dan samen 
activiteiten ontwikkelen. 
De vraag wordt gesteld hoe activiteiten geborgd worden zodat wat is opgezet ook blijft. 
Daar wordt over nagedacht. 
De voorzitter bedankt Stephanie Bol voor haar inbreng. 

De resultaten van het participatief onderzoek Jutphaas/Wijkersloot en Zuilenstein in de 
bijlage te vinden over de Gezond en gelukkig leven in de wijk. Zoals Stephanie Bol 
aangaf, mogen lezers/bewoners reageren op dit onderzoek. Hun reacties kunnen ze 
mailen naar s.bol@nieuwegein.nl. 

Er was een bewoner die graag een keer wilde aansluiten bij een overleg met het 
inwonersnetwerk over de gezondheidsagenda. Geïnteresseerden kunnen aansluiten op 
donderdag 26 oktober vanaf 15.00 uur. Graag aanmelden bij Stephanie Bol, 
s.bol@nieuwegein.nl. 

 
 

3. Inbreng gemeente. 
De wijkwethouder (Guido Bamberg) is verhinderd. 
Bette van Lunteren geeft een toelichting op een komend project in de gemeente “de 
centrale as”. De vorige burgemeester (Frans Bakhuis) heeft zich voor dit project ingezet. 
Het project heet in Nieuwegein de centrale as omdat het gaat om een strook in de 
gemeente met wijken die verbeterd zouden moeten worden. In het project “Betere 
Buurten” werd de wijkinrichting (parken, speelterreinen) en de sociale cohesie 
aangepakt. De Centrale As gaat verder over veiligheid en leefbaarheid. Bijvoorbeeld 
armoede, wat hebben die mensen nodig, onderzoeken hoe die mensen verder geholpen 
kunnen worden. Zuilenstein en Jutphaas Wijkersloot zitten hierin. Het is een project voor 
de lange termijn (20 jaar). Daar heeft het Rijk geld voor vrijgemaakt. De Gemeente is de 
trekker. Landelijk zijn er 20 plaatsen aangewezen. Het is een soort “Vogelaar wijken” 
idee. Het is een landelijk project voor veiligheid en leefbaarheid dat in 2020 is gestart. 
Hier in Nieuwegein heet het De Centrale As. 
Korte uitleg over het project in Nieuwegein: 
Nieuwegein krijgt geld voor aanpak leefbaarheid en veiligheid in de wijken - De Digitale 
Stad Nieuwegein (pen.nl) 
Meer informatie over het Nationaal Programma Leefbaarheid en Veiligheid: 
Nationaal Programma Leefbaarheid en Veiligheid | Home | Volkshuisvesting Nederland 
  

mailto:s.bol@nieuwegein.nl
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Eerste bijeenkomst over dit project op 18 april 2023: 
Succesvolle bijeenkomst start aanpak Leefbare en Veilige wijken centraal Nieuwegein | 
Gemeente Nieuwegein 

 
20:30 uur pauze, 
20:49 uur voortzetting. 

 
4. Woningbouwverenigingen. 

Voor Portaal is aanwezig Carolina Overeem, adviseur leefomgeving. Portaal heeft deze 
zomer een pilot in Zuilenstein gedaan over het vergroenen van de tuinen. Deze actie 
wordt deze week in Galecop ook gedaan. Er zijn op dit moment geen plannen in onze 
wijken. 

 
 
5. Inbreng politie. 

De wijkagenten zijn vanavond verhinderd maar zij hebben het DB vorige week 
geïnformeerd.  
1. De politie heeft speciale aandacht voor de veiligheid van de senioren. Er is een 

toename van de aangiftes van digitale criminaliteit. Het gaat om appjes van 
zogenaamde kinderen die vragen om geld over te maken. Maar ook mensen die 
langs de deur komen en met een truc binnen komen, bijvoorbeeld omdat zij de 
brandmelder komen controleren. Ook voor een legionella controle. Ze komen dan 
met meerdere mensen binnen. Eén leidt de bewoner af en de anderen zoeken snel 
voorwerpen om te stelen. Het advies is om hierop alert te zijn en niemand binnen te 
laten. Er is een speciale folder, er komt een publicatie in de Molenkruier. 

2. De overlast van de jeugd in Blokhoevepark werd door het DB aan de orde gesteld. 
De politie vindt de overlast van de jeugd in het park “beheersbaar”. Handhaving en 
politie hebben een probleem met de inrichting van het park. Deze is te open, scooters 
kunnen er makkelijk in en uit. Het wordt dan snel een kat en muis spel. Eric 
Denneman vraagt of de jongerenwerkers niets kunnen doen. Bette van Lunteren 
reageert dat de jongerenwerkers al volledig zijn ingezet maar zij zal het park als 
aandachtspunt aanmelden. Alex Eenjes heeft contact gehad met jongerenwerkers. 
Die hebben hem verteld dat zij niet door Movactor worden aangestuurd en dat zij zelf 
hun prioriteiten bepalen. Bette van Lunteren ontkent dit en zegt dat er iedere week 
een werkoverleg met hen is. Shida Versteeg merkt op dat voor De Centrale As extra 
jongerenwerkers worden ingevlogen, dat geeft misschien extra ruimte voor een 
jongerenwerker. 
Er ontstaat een discussie over de vraag of een jongerenwerker wel of niet uit 
Nieuwegein moet komen. 

3. Verkeersdrempels moeten we bespreken met de verkeersspecialist van de gemeente 
 
 

6. Mededelingen / ingekomen stukken. 
De penningmeester (Tom Spies) is wegens ziekte afwezig. 
 

7. Financieel jaarverslag 2020, benoeming kascommissie jaren 2021 en 2022 
Het financiële jaarverslag van 2020 wordt na de positieve beoordeling door de 
kascommissie goedgekeurd. De vergadering verleent het bestuur décharge voor het 
gevoerde beleid. 
Will Hanselaar is bereid om ook voor de jaren 2021 en 2022 zitting te nemen in de 
kascommissie. Frits van Ginkel zal worden gevraagd om ook zitting te nemen in de 
kascommissie. 
 

8. Besteding Wijkbudget 2023. 

https://www.nieuwegein.nl/nieuws/succesvolle-bijeenkomst-als-start-aanpak-leefbare-en-veilige-wijken-centraal-nieuwegein
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Ter vergadering wordt een overzicht gegeven van de bestedingen tot nu toe. Er is één 
aanvraag afgewezen (voor een partytent) op grond van beheer problemen (wie bewaart 
de partytent en waar, wie regelt gebruik door andere wijkbewoners). Het wijkplatform wil 
wel de huur van een partytent betalen. 
Ter vergadering werden de voorwaarden voor de toekenning van een aanvraag gegeven. 
De voorwaarden voor toekenning wijkbudget: 
1. De activiteit is voor en door wijkbewoners. 
2. een omschrijving van de activiteit 
3. een totale begroting van de activiteit 
4. De bijdrage is maximaal €250 per activiteit, met overlegging van 

facturen/aankoopbonnen 
5. De aanvrager zorgt voor een foto van de activiteit (voor de Wijkkrant) 
 
 

9. Wijkcafé. 
Jos Caarls presenteert dit nieuwe initiatief van het Wijkplatform. Op de tweede 
dinsdagavond van de maand, van 19:00 – 22:00 uur in de Groote Hond. De eerste keer 
op dinsdagavond 10 oktober. Van 19:30 – 20:00 uur wordt een thema besproken. De 
eerste spreker is Roel Beuker over de plannen in en met park Kokkebogaard. Daarna is 
er een half uurtje muziek door een wijkbewoner. Jos Caarls zal hiervoor het spits afbijten 
met gitaarmuziek en zang (op kampvuur niveau!). Muzikanten in de wijk worden 
opgeroepen zich te melden. Na de muziek is er nog tijd voor een gezellig samenzijn. De 
drankjes zijn die avond voor rekening van het wijkplatform. Opgave is gewenst door een 
mail te sturen naar bestuur@wijzijnelkaarsburen.nl. 
 

10. Procedure voor lidmaatschap Wijkplatform. 
In de statuten en het huishoudelijk reglement staat de officiële procedure: wie 3 keer een 
bewonersbijeenkomst heeft bijgewoond kan lid worden. Formeel hebben alleen leden 
stemrecht. De secretaris kondigt aan dat hij deze regels op basis van de presentielijst zal 
toepassen. 

 
11. Rondvraag 

- De eerstvolgende bewonersbijeenkomsten zijn op 28-11-2023 en in 2024 op 6-2, 9-4, 
10-9 en 5-11. 

- Eind oktober moet aan de gemeente worden doorgegeven hoeveel bomen en waar. 
Shida Versteeg zorgt hiervoor. Vorig jaar heeft het DB besloten dat er 1 boom per 
wijk komt. Voor iedere boom moet ook een beheerder worden opgegeven (die zorgt 
voor de lampjes). Het Arabellaplantsoen heeft al een boom aangevraagd. Het DB 
heeft die boom al toegezegd. 

 
12. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:49 uur. 
 

 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
Namens het dagelijks bestuur van het wijkplatform ZHGB, 
Jos Caarls, secretaris 
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